
 Lantmäterikommittén  

 

 

Protokoll fört vid Lantmäterikommitténs sammanträde torsdag 1 
december 2022 
Plats: Teamsmöte 
 

 Närvarande: Lisa Klasson, Lennart Moberg, Pauline Pertoft, Emelie Westin, 

Fanny Nordqvist Darell, David Svantesson, Magnus Edén, Elisabeth Ledin, 

Maria Stattin, och Josefine Bodin 

Frånvarande: Marianne Leckström, Charlotte Carlstedt och Felicia Norén 

 

SAMMANTRÄDE MED KOMMITTÉN 

1. Genomgång av föregående protokoll 

2. Information och utvärdering Kommunala Lantmäteridagar hösten 2022, Lisa 
m.fl. 

Genomgång av utvärderingen från Lantmäteridagarna i Stockholm. Generellt är 
utvärderingen positiv. Högt betyg för programmet under dagarna. Något sämre 
betyg för hur det fungerade med luncherna och speciellt hanteringen av 
specialkost. Diskussion kring om att de som är med i kommittén borde ha andra 
namnskyltar eller något annat utmärkande som gör att det lättare att se vilka som 
är med i kommittén.  

Information 3D-seminarium hösten 2022, Fanny, Pauline m.fl. 

3D-seminariet genomfördes som en hybridkonferens med både fysiskt och digitalt 
deltagande i Karlskrona. Både det tekniska och den anlitade moderatorn 
fungerade bra. En workshop med alla deltagarna genomfördes och ledde till bra 
diskussioner. 

3. Information Lantmäteridagar våren 2023, Lisa m.fl.  

Lokalen på Göteborgs stadsmuseum är bokad till 10–11 maj. Programarbetet 
startar upp efter jul. 

4. Information Strategidag och styrelsemöte Västerås (ny kontaktperson 
m.m.), Lisa 

Lisa deltog från vår kommitté på mötet i Västerås. Det visade sig att vi är den 
enda kommittén som ordnar flera konferenser varje år. Föreningen är nöjd med 
det arbetet vi gör. Lisa är ny kontaktperson för föreningen mot kommittén. Lisa 
har blivit invald som ny styrelseledamot i Föreningen Sveriges Stadsbyggare. 

5. Information från Kurs- och konferensseminariet, Marianne L 

Några saker som Marianne hade noterat vid kurs- och konferensseminariet: Det 
skiljer sig mycket mellan de olika kommittéerna hur man arbetar med 
konferenser, någon kommitté har en app de använder vid konferenserna, förslag 
om att delta på varandras konferenser. De riktlinjer som finns kring kurs- och 



konferensverksamheten som bl.a. visar hur ansvarsfördelningen ser ut mellan 
kommittéerna och mötesledarna ansågs fungera bra. 

6. Verksamhetsplan 2023, Lisa 

Gick igenom verksamhetsplanen som med några mindre revideringar ”klubbades” 
igenom. 

7. Verksamhetsberättelse 2022 (jan 2023), Lisa 

Flyttas till nästa möte. 

8. 3D-gruppens tillhörighet, Lisa, Pauline m.fl.  

Flyttas till nästa möte. 

9. Förslag till ny kommittémedlem. Ellinor Karlsson  

Ellinor Karlsson från Varberg väljs in och kommer vara med i Göteborgsgruppen. 

10. Kommittéresa till våren. Resultat av frågeformulär m.m. Josefine och 
Pauline 

Lisa har fått med sig att de 60 000 kr som har angetts som maxbelopp för resan 
inte är så strikt, utan det går eventuellt att få en lite större pott. Svaren från 
frågeformuläret som skickades ut visar att de flesta kan tänka sig både Island och 
Kiruna. Några förslag på datum för resan var 18–19 maj, 28 april-1 maj samt 
något datum i mars. Josefine ska återkomma med ett nytt frågeformulär där alla 
får rösta på några färdiga förslag med både datum och resmål. 

11. Beskrivningen av kommittén på hemsidan, Lisa 

Flyttas till nästa möte. 

12. Årshjul för kommitténs arbete?, Lisa  

Flyttas till nästa möte. 

13. Stadsbyggnad, artikelidéer, Lennart  

Namnen på de som har anmält sitt intresse skickas till Lennart. 

14. Övriga frågor, alla 

Lennart påminner om att nominera kandidater till Årets stadsbyggnadsprojekt 
2023 och Årets Stadsbyggare 2023.  

15. Nästa sammanträde 

10/1 klockan 13:00. 


